
 

PROTOKÓŁ Z POSIEDZENIA XIX SESJI 

RADY MIEJSKIEJ W NOWYM WARPNIE 

Z DNIA 11 LIPCA 2008 ROKU 

ROZPOCZĘCIE POSIEDZENIA RADY: GODZINA 16.30 

Ad. 1 Sprawy regulaminowe: 

Posiedzenie XIX Sesji Rady Miejskiej w Nowym Warpnie otworzył i prowadził 
Przewodniczący Rady Pan Grzegorz Grochecki. 

b) Stwierdzenie quorum: 

Zgodnie z listą obecności ( zał. 1) na posiedzeniu Rady Miejskiej w Nowym Warpnie 
obecnych było 12 radnych, w związku z tym rada posiada quorum do podejmowania 
prawomocnych decyzji. 

W obradach uczestniczyli: Burmistrz Gminy Nowe Warpno Pan Władysław Kiraga, Sekretarz 
Gminy Pani Halina Utrata, Skarbnik Gminy Pani Stanisława Grodkowska ( zał. 2), oraz Pani 
Sołtys Warnołęki Katarzyna Jaguszewska ( zał. 3). 

c) zatwierdzenie porządku obrad: 

Rada Miejska w Nowym Warpnie zatwierdziła zaproponowany porządek obrad: 

za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0  

d) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji: 

Rada Miejska w Nowym Warpnie przyjęła protokół z poprzedniej sesji: 

za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

Ad. 2 Interpelacje radnych: 

Nie wpłynęły żadne interpelacje radnych. 

Ad. 3 Informacja Burmistrza i swojej działalności ( zał. 4): 

1. Udzielenia upoważnienia Pani Martynie Mucha do prowadzenia postępowania i 
wydawania decyzji administracyjnych z zakresu świadczeń oraz w sprawach zaliczek 
alimentacyjnych. 

2. Konkurs na stanowisko Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej w Nowym 
Warpnie. 



3. Ogłoszenie przetargu ustnego nieograniczonego na dzierżawę zabudowanej 
nieruchomości położonej na terenie Gminy Nowe Warpno. 

4. Ogłoszenie przetargu na budowę boiska w Nowym Warpnie w ramach realizacji 
projektu ,, Moje Boisko – Orlik 2012”. 

5. Powołanie i nadanie regulaminu pracy komisji przetargowej do oceny spełniania 
warunków udziału w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego oraz do 
badania i oceny ofert złożonych w przetargu nieograniczonym na budowę boiska 
wielofunkcyjnego do gier zespolonych i pojedynczych przy Zespole Szkół w Nowym 
Warpnie, pl. Zwycięstwa 6. 

6. unieważnienie przetargu na budowę boiska w Nowym Warpnie w ramach realizacji 
projektu ,, Moje Boisko – Orlik 2012”. 

7. Ogłoszenie przetargu na budowę boiska w Nowym Warpnie w ramach projektu  

,, Moje Boisko – Orlik 2012”. 

Ad. 4 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu i w budżecie gminy Nowe Warpno na 
2008 r. 

a) przedstawienie projektu uchwały: 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Grzeegorz Grochecki ( zał. 
5). 

Zmiany w budżecie wyjaśniła Pani Skarbnik Stanisława Grodkowska. 

b) stanowisko komisji:  

Wspólne stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego i Komisji Polityki 
Społecznej ( zał.6). 

za – 9, przeciw – 0, wstrzymało się – 1 

c) dyskusja 

d) głosowanie: 

za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się - 0 

Rada Miejska w Nowym Warpnie przyjęła Uchwałę Nr XIX/108/2008 Rady Miejskiej w 
Nowym Warpnie z dnia 11 lipca 2008 roku w sprawie zmiany budżetu gminy Nowe Warpno 
na 2008 rok. 

Ad 5 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Gminy Nowe 
Warpno oraz przyznania ryczałtu pieniężnego pokrywającego koszty używania 
własnego samochodu do celów służbowych. 



a) Przedstawienie projektu uchwały: 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Grzegorz Grochecki ( zał. 
7). 

b) stanowisko komisji: 

Wspólne stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego i Komisji Polityki 
Społecznej ( zał. 8). 

za – 10, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

c) dyskusja 

d) glosowanie: 

za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

Rada Miejska w Nowym Warpnie przyjęła Uchwałę Nr XIX/109/2008 Rady Miejskiej w 
Nowym Warpnie z dnia 11 lipca 2008 roku w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza 
Gminy Nowe Warpno oraz przyznania ryczałtu pieniężnego pokrywającego koszty używania 
własnego samochodu do celów służbowych. 

Ad 6 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia pełnomocnika w sprawach cywilnoprawnych 
pomiędzy Burmistrzem Nowego Warpna Panem Władysławem Kiraga a Gminą Nowe 
Warpno. 

a) Przedstawienie projektu uchwały: 

 Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Grzegorz Grochecki ( zał. 
9). 

 Przewodniczący odczytał projekt uchwały w której wprowadzono zmianę polegającą na : 

§ 1. zamiast ,, Ustala się pełnomocnika w sprawach cywilnoprawnych pomiędzy Burmistrzem 
Nowego Warpna Panem Władysławem Kiraga a Gminą Nowe Warpno w osobie Pana 
Mirosława Tokarskiego zastępcą Burmistrza Gminy”, wprowadza się zmianę i paragraf 
otrzymuje brzmienie: ,, Ustala się pełnomocnika Gminy Nowe Warpno w sprawach 
cywilnoprawnych pomiędzy Burmistrzem Nowego Warpna Panem Władysławem Kiraga – 
jako osobą fizyczną a Gminą Nowe Warpno w osobie Pana Mirosława Tokarskiego – 
zastępcy Burmistrza Gminy. 

b) stanowisko komisji: 

Wspólne stanowisko komisji ds Budżetu i Rozwoju Gospodarczego i Komisji Polityki 
Społecznej ( zał. 10) 

za – 9, przeciw – 1, wstrzymało się – 0 



 

 

c) dyskusja 

 Głos w dyskusji zabrał Pan Burmistrz Władysław Kiraga, który wyjaśnił dlaczego konieczne 
jest podjęcie tej uchwały, która reguluje sprawy cywilnoprawne pomiędzy Burmistrzem  
Nowego Warpna Panem Władysławem Kiragą – jako osobą fizyczną a Gminą Nowe Warpno, 
którą ma reprezentować Pan Mirosław Tokarski. 

 Radny Marek Dobrek zaproponował głosowanie w sprawie zmiany w § 1 Uchwały Nr 
XIX/110/008 Rady Miejskiej w Nowym Warpnie z dnia 11 lipca 2008 roku w sprawie 
ustalenia pełnomocnika w sprawach cywilnoprawnych pomiędzy Burmistrzem Nowego 
Warpna Panem Władysławem Kiraga a Gminą Nowe Warpno. 

d) głosowanie nad poprawką: 

za – 10, przeciw – 1, wstrzymało się – 1 

      e)   głosowanie nad uchwałą: 

 za – 11, przeciw – 1, wstrzymało się - 0 

 Rada Miejska w Nowym Warpnie przyjęła uchwałę Nr XIX/110/008 Rady Miejskiej w 
Nowym Warpnie z dnia 11 lipca 2008 roku w sprawie ustalenia pełnomocnika w sprawach 
cywilnoprawnych pomiędzy Burmistrzem Nowego Warpna Panem Władysławem Kiraga a 
Gminą Nowe Warpno. 

 Ad 7 Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje: 

Interpelacje radnych nie wpłynęły. 

 Ad 8 Zapytania i wolne wnioski: 

Radny Sylwester Getka, zwrócił się do Pana Burmistrza z pytaniem o zamieszczonym w 
internecie ogłoszeniu na dzierżawę portu w Nowym Warpnie. Jakie są koncepcje 
zagospodarowania portu ?. Jakie będą z tego korzyści dla gminy Nowe Warpno? I jaka jest 
umowa z Panem Jakubowskim? 

Pan Burmistrz udzielił odpowiedzi, że Pan Jakubowski zerwał umowę po dwóch miesiącach, 
dlatego został ogłoszony drugi przetarg na sposób zagospodarowania portu. Jeżeli ktoś 
przedstawi dobry projekt, który będzie nas satysfakcjonował to podpiszemy umowę. 

 

Pani Radna Jolanta Gotfryd podziękowała Panu Burmistrzowi w imieniu dzieci, ich mam, a 
także swoim własnym za wybudowanie placu zabaw dla dzieci. 

Ad 9 Sprawy organizacyjne: 



 

Pan Przewodniczący Grzegorz Grochecki, poinformował zebranych że ze względu na okres 
urlopowy następne posiedzenie Rady Miejskiej w Nowym Warpnie odbędzie się we 
wrześniu. 

 

      

       PROTOKOLANT:                                                              ZATWIERDZIŁ: 

 

 

 

 

 

 



 



 

 



 

 



 


